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Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 5 februari 2018. 

Verslagdatum:   08-02-2018 

Locatie:     Kantine korfbalvereniging NKV, Wettenseind 

Aanwezig:    13 leden  

Afmeldingen:   fam Heering, fam van Buijtenen, Cyriel Douven, Theresa Foks, fam 

van Overbruggen, Hub Janssen en Corrie Eshuis 

Bestuur:     Bram Soetendal, Sjef Bergers, Lique Chatrou, Bert Eshuis en 

Boudewijn Raessens 

 

1. Opening en vaststelling van de agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Notulen Algemene LedenVergadering van 07 februari 2017. 

Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis. 
 

3. Verslag activiteiten bestuur. 

• Afgelopen jaar waren er vijf bestuursvergaderingen en diverse keren onderling 
contact op andere wijze. 

• Er verschenen zes Molletins. 
• Er is voor de vierde keer een nieuwe Buurtinformatiegids verschenen, waarin alle 

buurthelpers en de afvalkalender. 

• Het bestuur heeft bij de gemeente de cijfers opgevraagd m.b.t. de bewoners van 
onze wijk. Er wonen steeds meer ouderen in onze wijk. Ongeveer 25 % van de 

woningen in onze wijk wordt bewoond door alleenstaanden. Gelukkig komen er 
ook nieuwe, jonge gezinnen wonen. 

• Ongeveer 70 % van de woningen is lid van de BVME. 

• Er is weer een editie geweest van Molvense Erven aan de Kook. Dank aan 
Boudewijn en Ellie Raessens. Alle deelnemers waren enthousiast; het is leuk om 

andere medebewoners te ontmoeten. 

• Het bestuur heeft de Dorpswerkplaats gevraagd een Buurtbieb te maken. Het 
kastje is geplaatst in de voortuin van nr. 182, centraal in de wijk. Als vergoeding 

is een kleine schenking gedaan aan de Dorpswerkplaats. 
• N.a.v. vragen van een lid: eventuele vernieuwing van het wegdek van de straten 

in de wijk wordt door de gemeente pas opgepakt als ook de riolering moet worden 

vernieuwd. Reden: rioolvervanging wordt deels extern gefinancierd, waardoor weg 
herziening betaalbaar wordt. In 2017 zijn toch enkele delen vernieuwd dankzij 

lobbywerk van het bestuur. 
• In de herfst heeft het bestuur een herfstwandeling georganiseerd, met 

begeleiding van een IVN-vrijwilliger. Dank aan Boudewijn en Ellie Raessens voor 

de organisatie. 
• Oversteek Hoge Brake/Oude Kerkdijk: het bestuur heeft de gemeente meermaals 

gewezen op dit gevaarlijke punt. Onlangs zijn er drempels geplaatst, die snel 
weer werden verwijderd vanwege klachten van automobilisten (te steil en te hoog 

= schade aan voertuigen) De gemeente heeft nieuwe besteld die minder schade 

zouden moeten veroorzaken, maar ondertussen zijn er geen voorzieningen meer 
die het verkeer moeten afremmen. 

• Buslijn 6: aanvankelijk was de dienstverlening van deze buslijn teruggeschroefd 

(m.n. in de avonduren) maar onlangs zijn de diensten weer hersteld. 
• Het bestuur heeft een bord ontworpen voor de 2 ingangen van de wijk: 

herinnering aan max 30 km/uur. Het ontwerp werd niet door iedereen 
gewaardeerd. Het bestuur heeft aanpassingen gedaan en daarna hebben we geen 

protesten meer gehoord. 

• Er is een nieuwe buurt-app gestart “Voor elkaar BVME”, waarin we aan elkaar 
hulp en/of advies kunnen vragen. Inmiddels zijn er 26 deelnemers. De enkele 

vragen die reeds gesteld zijn, werden snel en adequaat opgelost. 
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• Er wordt gewerkt om de website een modernere uitstraling te geven.  

• De maandelijkse koffieochtenden in de Jo van Dijkhof worden goed bezocht. 
• Jip Stevens doet verslag van de Belangenvereniging Nuenen Groen, waar hij 

bestuurslid van is mede namens de BVME: 
o Het bestrijden van de voorgenomen Verbindingsboog-Meijerijlaan is 

gelukt: de gemeenteraad heeft bij meerderheid besloten het plan af te 

schieten. 
o Door afblazen Noord-Tangent Ruit van Eindhoven ontstaan meer 

problemen met de verkeersafhandeling in/rondom Nuenen. Nu voert de 

provincie de regie om dit probleem aan te pakken. 
o De mogelijkheid om de busbanen naar de N270 open te stellen voor het 

autoverkeer is niet van tafel. 
o Nuenen Groen participeert in de Mobiliteitsgroep (gemeente), die o.a. 

werkt aan beter inzicht in het verkeer (herkomst/bestemming) en betere 

verkeersprognoses. 
o Nuenen Groen propageert verbetering van bestaande verbinding Lieshout-

Son en Breugel, maar ook niet nog meer verkeer door de wijken 
(Meijerijlaan, A. Pootlaan, Geldropsedijk) 

o Nuenen Groen betrekt omliggende wijken bij het actievoeren richting 

politieke partijen i.v.m. komende verkiezingen: samen druk uitoefenen 
opdat politieke partijen zich duidelijk uitspreken over mobiliteit. 

o Het bestuur van de BVME steunt de standpunten van Nuenen Groen. 

o In toenemende mate wordt duidelijk dat de aanleg van de Noordtangent 
(reeds afgeblazen vanwege vele protesten) wellicht toch de beste 

oplossing is voor het verkeersprobleem van Nuenen. 
 

4. Verslag activiteiten commissies. 

• Burenhulp (= Lique Chatrou, Corrie Eshuis en Johan de Moor)  
Buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  

Koffieochtenden organiseren: opkomst 12 tot 28 leden. Neem alleenstaanden 
eens mee! 

Jaarverslag maken voor de ALV 

Cliëntondersteuner Corrie Eshuis doet goed werk in onze wijk. De drie 
cliëntondersteuners van Nuenen hebben mede gezorgd dat 80-plusser door de 

gemeente worden benaderd met informatie over ondersteuning/hulpverlening. 
 

• Technische commissie. De laatste tijd minder vraag naar.  

Doel blijft informatieverstrekking aan de leden door de ervaringen van de leden 
onderling te delen. Het bestuur wil het graag weer nieuw leven inblazen, o.a. door 

algemene zaken op de website te publiceren en de “Voor elkaar-app” te promoten 

voor directe hulpvragen. 
Tijdens de vergadering was er de vraag wat te doen met vernieuwing van cv-

ketels i.v.m. de overheidsplannen met aardgas: daar komen we t.z.t. zeker op 
terug. 

 

• Welkomcommissie. (Sjef Bergers) Het afgelopen jaar heeft enkele nieuwe 
bewoners voor de ME opgeleverd. Er zijn 6 nieuwe bewoners lid geworden en er 

waren 2 afmeldingen. De leden wordt gevraagd het bestuur te informeren bij 
signalen van verhuizing. 

 

• Buurtpreventie. Dirk Sinnema: de buurtpreventie What’sApp werkt goed. Er zijn 
gelukkig weinig meldingen; er is nog nooit contact gelegd met de politie. 

Ongeveer 55 huizen/75 mensen zijn lid geworden. Via de Nextdoor-app komen er 

ook meldingen voor de ME: kan dat geïntegreerd worden met de Buurtpreventie-
app? Antwoord van het bestuur: dat willen we niet omdat Nextdoor ook voor 

andere doelen wordt gebruikt. Afgesproken dat we als bestuur binnenkort eens 
met de coordinatoren van Buurtpreventie en Nextdoor om de tafel gaan zitten, 

wellicht is afstemming zinvol. Liefst komen we tot integratie van beide systemen. 



 3 

 

5. Financieel verslag. 
Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers): begroting en werkelijkheid 

komen praktisch overeen. Bankkosten zijn relatief duur – overstappen naar 
Regiobank? 

Vermogen is minder geworden: 30-km-borden waren duur 

 

6.  Verslag kascommissie. 

De kascommissie, bestaande uit Arjan Gelderblom en Hein Kranen, hebben de 

kascontrole uitgevoerd en de administratie correct bevonden. Zij adviseren aan dr 

vergadering om de penningmeester decharge te verlenen: akkoord. Dank aan de 

kascommissie. 

 

7.  Begroting 2016. 

Voor 2018: zelfde activiteiten, her-planten bomen, aanschaf AED en aanpassen 

website. 

AED: bestuur wil graag aanschaffen voor de wijk. Leden vragen wie wil worden 
opgeleid. Eerst opleiden van vrijwilligers dan aanschaf; vergadering ging akkoord. 

 

8.  Bestuursbeleid/Voorgenomen acties komende periode. (?) 

  Doorgaan op de ingeslagen weg. 

• Bomen her-planten in overleg met gemeente. 

• Grote bomen geven soms overlast: kan dit aangepakt? 

• Veilige oversteek Hoge Brake/Oude Kerkdijk. 

• Scholing en aanschaf AED. 

• ME63: 1) Onderzoek of bouwtekeningen van 4 kavels overeenkomen met 

bestemmingsplan. 2) Kan het bestuur zorgen dat bewoners vooraf worden 

geïnformeerd als er bouwactiviteiten plaats gaan vinden die hinder veroorzaken? 

• Vernieuwing website. 

• Openstelling busbaan bestrijden. 

• Inventariseren welke delen van de wijk noodzakelijk her-bestraat moeten worden. 

• Groenonderhoud door gemeente in de gaten houden. 

• Wat wil de gemeente met stukjes “rest-grond”: verkopen/eigen beheer/beheer 

door bewoners?  

• Bert Eshuis organiseert een voorlichtingsavond in maart/april rond zonne-energie, 

collectieve zonnepanelen, alternatieve energie, etc. De voorlichting wordt gegeven 

door iemand van de ideële organisatie Morgen Groene Energie. 

 

 

9.  Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies. 

Lique Chatrou en Sjef Bergers zijn  aftredend en herkiesbaar: herkozen. 
 

Komend jaar zullen Dirk Sinnema en Arjan Gelderblom de taak van kascommissie 

op zich nemen. 
 

10. Rondvraag. 
• Hondenbeleid graag in Molletin: er ligt hier en daar weer hondenpoep. 

• Schoonmaakactie in en rond de wijk? Vorig jaar het de plantsoenendienst alles 

opgeruimd! Nu weer? 
• Zand in de zandbak vernieuwen? Gemeente vragen: Wie? Wanneer? 

• Oversteek Hoge Brake: er zijn nu geen verkeer remmende maatregelen: 

persoonlijk klagen bij de gemeente helpt het beste. Het bestuur zal ook een brief 
sturen. 

 


